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PROTOKOI, NR
Z POSIBD NIA KO I MIEN KOMUNA EGO

z dnia 20 grudnia 2005 roku

Komisja Bud2etu i Mienia Komunalneso rozpoczqla obrady

stanowi4cej zalqczniko godz. 12.00 w skladzie wg listy obecnoéci

do niniejszego protokolu, wg. nastgpujEcego porz4dku:

l. Analiza materialów na sesjg.

2. Propozycje tematów do planu pracy na 2006 rok.

3. Wnioski do planu pracy Rady Miejskiej na2006

4. Prace nad projektem budzetu na 2006 rok.

5. Sprawy róLne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych oraz
przybylych na posiedzenie komisji przedsigbiorców lokalnych. Z uwagi
na ptzybylych goÉci Przewodniczqcy Komisji zaptoponowal rozpoczEcie

posiedzenia od analizy materiatów na sesjg.

Ad.1

Punkt B

Llchwala w sprawie uchwalenia zmiany czqíci miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu pomiqdzy At. J. pilsudskiego,

ul' dr F. Przypkowskiego i Szkola Podstawowq lttr 2 ne obszarze miasta
Jqdrzejów.

Przedsigbiorca odczytal pismo z proéb4 o zdjqcie punktu 8 z porzqdku obrad
najbli2szej sesji Rady Miejskiej. obawiamy siQ, 2e wprowadzenie zmiany
w dotychczasowym planie zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy
Al' Pilsudskiego, ul. dr F. Przypkowskiego i Szkol4 Podstawow4 Nr 2 slu2yó ma
stworzeniu mozliwoéci budowy supermarketu. Budowa kolejnego marketu
zagra2a' bowiem egzystencji lokalnych przedsiqbiorców i spowoduje wzrost
bezrobocia na terenie naszej Gminy. Przeksztalcenie tego terenu bEdzie sluzylo

rok.
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ludziom zpoza terenu Jqdrzejowa w tym przyszlemu inwestorowi ze szkod4dla

mieszkaúców Gminy Jgdrzejów. zwracamy sip z proÉb4 o przychylenie sig

do naszego stanowiska. Okazalo siQ, bowiem, 2e wlaéciciele tych gruntów

sqzwiqzani umowqprzedwstgpn4 do korica tego roku i dlatego nie mogE nam

sprzedaó tych gruntów. Po nowym roku podejmiemy rozmowy z wlaécicielami

tych nieruchomoríci.

Czy wy chcecie zainwestowaó na tym terenie?- Zapytala radnaJ. Szreniawa.

Glos zabral lokalny przedsipbiorca. My jesteémy zainteresowani tymi

gruntami. Je2eli bpdq inwestowaó tam nasi lokalni przedsigbiorcy, to mamy

koncepcjg wybudowania domków jednorodzinnych z malvmi sklepikami bqd|

lokalami uslugowymi.

Glos zabral M. Florczyk. zmiana tego panu, ma na celu budowg

supermarket LIDL, który prowadzi dyskont spoLywczy. Ponadto firma ta jest

podmiotem zewngtrznym, który nie bgdzie rozliczal siQ w naszej Gminie.

Zaplaci nam jedynie podatek od nieruchomoéci, a wszelkie inne podatki bpdzie

placit w miejscu zarejestrowania. Nast4pi wyplyw érodków pienigZny ch z naszej
gminy. My jako lokalni przedsiqbiorcy nie widzimy potrzeby budowy kolejnego

supermarketu.

MyéleliÉmy, 2e Paústwo nie macie pomyslu na zagospodarowanie tego
terenu. Nie wiedzieliémy, 2e wlaíciciele tych nieruchom oáci zwiqzani s4 umow4
- dodal radny J. KEdra.

Glos zabral M. Florczyk. Ieleli nie dojdziemy do porozumienia

z wiaécicielami nieruchomosci, wówczas bpdziemy wnioskowaó

o wprowadzenie w dotychczasowym planie zagospodarowania przesfrzennego

tego obszaru ograniczeí dotyczqcych budowy powierzchni handlowych do 400

m' po to by nie dopuéció do budowy wielkiego supermarketu o powierzchni np.
2000 tys. m.

zastanawiamy sig nad tym, czy Gmina nie mogtaby wykupió tych terenów

i zagospodarowaó je wedlug wlasnego uznania- dodal jeden z przedsiEbiorców.
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WlaScicielom tych nieruchomoéci zaoferowano bardzo atrakcyjng cenQ.

Gdyby im pomóc przeksztalció te dzialki na dziaLki budowlane, wówczas

mogliby uzyskaó jeszcze wylszqcenQ.

Po wysluchaniu przedsigbiorców i przedyskutowaniu pov,ry2szej sprawy

Komisj a BudZetu postawita wniosek.

WNIOSEK I

Komisja wnioskuj e Za zdjgciem punktu 8 z porz4dku obrad najbliZszej

sesji.

Z a - 5

Przeciw - 0

Wstrzvmalo sie - 0

wi)oUu"ny - 1

Punkt 9

Uchwala w sprawie nadania nowego Statutu Gminnemu Zespolowi

Obslugi Szkót i Przedszkoli w Jqdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I0

Uchwala w sprawie przyjqcia regulaminu wynagradzania nauczycielí

zatrudnionych w szkolach i placówkach oíwiatowych prowadzonych przez

Gminq Jqdrzejów oraz regulaminu zasad przyznawania, wyplacania i wysokoíci

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad

przyznawania pozostalych iwiadczen zwiqzanych ze stosunkiem pracy

nauczyciela w roku 2006.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I I

Uchwala w sprawie nadania statutu jednostce organizacyjnej Gminy

Jqdrzejów pod nazwq ,,skladowisko odpadów Komunalnych w potoku Mafum,,.
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Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Chciatbym przypomnieó, 2e Komisja

Rewizyj na wni o sko w ala o opracowani e statutu Skladowi ska.

Glos zabrala radna J. Szreniawa. W swojej trzyletniej kadencji nie

poruszaliémy problematyki ochrony érodowiska.

Jako Rada opracowaliSmy program odnoénie ochrony érodowiska na terenie

Gminy Jgdrzejów. Trudno jest powiedzieó czy on jest realizowany - dodal

Przewodn iczqcy Komi sj i.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 12

Uchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania

ícieków na terenie Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Przewodn iczqcy Komi sj i omówil p owy 2szquchwalq.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 13

Uchwala w sprawie ustalenia najni2szego wynagrodzenia I - szej kategorii

zaszeregowania oraz wartoici jednego punktu w zloQch do sporzqdzenía tabeli

miesiqcznych stawek wynagrodzenía pracowników zatrudnionych w Oírodku

Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzejowie

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 14

Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargu

nieruchomoi cí komunalnej.

Przewodniczqcy Komisji przybli|yl radnym informacj e dotyczqcq tej

nieruchomoÉci. Jest to bardzo atrakcyjne miejsce pod wzglgdem handlowym.

Gmina moíe j4 sprzedaó lub w inny sposób zagospodarowaó - powiedzial

Przewodn iczqcy Komi sj i.
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Nieruchomoéci, które nie przynoszq Gminie dochodów powinny zostaó

sprzedane - powiedzial radny A. Wójcik.

Punkt 15

Llchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargu

ni eruc homo í c i ko munalnei .

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 16

(Ichwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2005 rok.

Komisja Budzetu nie omówila punktu 16 z uwagi na brak powylszej

uchwaty w materialachna sesjq.

Punkt 17

Omówienie protokolu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej dotyczqcego

Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Matym.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad.2

Komisja przyjpla Plan Pracy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego

Rady Miejskiej w Jpdrzejowie na rok 200G z wprowadzonymi poprawkami.

Ad.3

Komisja Budzetu postawila wniosek II

uzyskaó informacjg na temat realizacji Gminnego programu

ochrony Srodowiska (wprowadzié taki punkt do planu pracy Rady

Miejskiej na 2006 rok).

Z a - 6

Przeciw - 0

Wstrzvmato síe - 0

l{irob"rny,- g

4d.4.

Przewodniczqcy zaproponowal, aby omówió ten punkt w póLniejszym

terminie.
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Glos zabral radny A.Wójcik. Mam wniosek, aby tematem tym zajqó siE

w miesi4cu styczniu.

Mam informacjp w swoich materialach o sprzedanych i nabytych

nieruchomo¡íciach przez Gminp JEdrzejów - powiedzial Przewodniczqcy

Komisji. W celu udzielenia wyjaÉnieri radnym na posiedzenie komisji zosfal

poproszony Naczelnik Wydziatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami

W. Abramowicz.

Proszq wyjainié czy nieruchomoíci na terenach wiejskich, które nie

przynoszq zadnych dochodów sq uiytkowane przez kogoí? Zapytal

Przewodn iczqcy Komi sj i.

Wipkszoéó nieruchomoÉci na terenach wiejskich, które nie przyn oszq

dochodu to nieruchomoéci pod drogi wewngtrzne czy dojazdowe. Mog4 to

byó równieZ nieruchomoéci rolne, na które nie ma chEtnego, bqd|

nieruchomosci, które zostaly przejqte z paústwowego Funduszu ziemi

i z mocy prawa sE wlasnoéci4 Gminy JEdrzejów z tym, Le nie ma jeszcze na

nie tytulu wlasnoéci - odpowiedzial naczelnik w. Abram owicz.

Proszq przedstawió nam jok wyglqda sprawa dzialki przy Szkole

w Chorzewie? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Jest to dzialka uZytkowanaprzez Pana Marcykiewicza. Wezwaliémy tego

Pana do opuszczenia tej nieruchomoéci. z tego, co wiem pan M.

nieruchomoÉci nie opuécil. wieé chorzewa nie podjqla uchwaly, ani nie ma

Zadnego planu zagospodarowania tej nieruchomoéci - powied zial Naczelnik

W. Abramowicz.

Glos zabral radny L. Sulek. Byl plan zagospodarowania tej nieruchomo5ci

pod boisko szkolne.

Plan ten nie zostal jednak zrealizowany. Pana M. bEdzie mógt zasiedzieó

tp nieruchomosó za30lat - powiedzial Naczelnik w. Abramowicz.

Cry takie sytuacje zdarzajq siQ czqsto? zapytal przewodniczqcy

Komisji.



Takie sytuacje zdarzajqsiE czasami. Wówczas wzywamy do opuszczenia

nieruchomoéci bqdZ zawieramy umowQ dzier?awy z osoba uzytkuj4c4 dan4

nieruchomoéó - odpowied zial Naczelnik W. Abramowicz.

N i er uc ho m o í ó na P i a s t ow s ki ej ? zapyfal r adna J. S zreni awa.

Byó mo2e jest to nieruchomoéó zajpta pod drogg. Trudno mi jest

odpowiedz, co to jest za nieruchomo¡íó odpowiedzial Naczelnik

W. Abramowicz.

Naczelnik w. Abramowicz opuécil posiedzenie komisji.

Ad.5

Radna J. Szreniawa poruszyla sprawg amfiteatru.

Komisja zakoírczyla posiedzenie o godz. 15.10.

Sporzqdzita: Przewodniczqcy Komisji
Budzetu i Mienia Komunalnego

¡

,4/,
Justyna Piskorczyk Anclrtej ndtny
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